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ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ
HA ОБЩИНСКИ СЪВЕТ САДОВО

ДО КМЕТА НА ОБЩИНА САДОВО

ПИТАНЕ

от Тошо  Георгиев 

общински съветник от Възраждане

На основание чл. 113 от Правилника за организацията и дейността на общински съвет 
Садово внасям питане:

ОТНОСНО: Финансиране на общински проекти съгласно чл.107 от Закона за държавния 
бюджет на Република България за 2024г.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТ,

При приемането на Закона за държавния бюджет на Република България за 2024г. бяха 
предвидени целеви средства за реализиране на проекти на общините.
Съгласно чл.107 се отпуснаха средства за финансиране на проекти за проектиране, 
основен ремонт и реконструкция на улици и общински пътища, основен ремонт, 
реконструкция и изграждане на ВиК системи и съоръжения, представляващи публична 
общинска собственост, както и за основен ремонт и реконструкция на сгради, публична 
общинска собственост. Средствата се предоставят от държавния бюджет като 
финансирането на проектите се извършва съгласно условията в алинеи (2), (3) и (4). 
Лимитът на средствата е според държавния регистър за категоризацията на общините. 
Община Садово попада в категория 4, за която лимитът на финансиране е 10 млн. лв.

Според информацията в приложение 3 към чл.107, ал.(13) от Закона за държавния 
бюджет на Република България за 2024г. община Садово фигурира с един единствен 
обект, за който предвиденото финансиране за 2024г. е в размер на 3 861400,00 лева.

Моля да ми отговорите на следния въпрос:
Каква е причината община Садово да не се възползва от пълния размер на 
финансиране и не е предоставила още проекти до лимита от 10 млн. лв.?

Желая отговорът да бъде устен!

Садово, ....„.:...... ■.-...*..„............
(Дата)

Общински съветник:
Тошо  Георгиев


